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Starosmolivecký klub „KUK„ 

Slyšeli jste už o klubu ve Starém Smolivci a máte na 

něj špatný názor? Nebo jste o něm ještě neslyšeli?  Přečtěte 

si tato slova a budete mít jasno. 

Starosmolivecký klub se nachází v bývalých 

prostorách koloniálu rodiny Karlíků. Celý nápad otevřít 

něco jako klubovnu pro místní mládež, napadl Romana 

Karlíka a jeho ženu Janu Karlíkovou krátce po zavření 

hospody na Zámečku. Oficiální otevření proběhlo 31. 12. 

2008. Tento klub se stal našim oblíbeným místem na 

víkendy, letní grilování, oslavy narozenin a tematické 

silvestry. 

Klub nefunguje jako běžná 

hospoda, což si někteří občané 

neuvědomují. Roman si s kamarády 

nakupují pivo na vlastní náklady, a 

když už se stane, že do klubu zavítají 

hosté, tak je Roman samozřejmě 

obslouží. 

KUK navíc pořádá i různé akce 

mimo Starý Smolivec. V létě se jezdí 

na vodu, v zimě na Moravu, na pivní 

slavnosti v Praze nebo se pořádají akce v okolí. Jednou z „nejslavnějších akcí„ se zde stal Silvestr. 

Janina je každoročně největší iniciátorka a pořadatelka, která si bere na starost občerstvení a 

přípravu. Před dvěma roky jsme pořádali párty ve stylu 30.let a letos jsme byli všichni ve stylu 

filmových postav. Roman také jako jediný ve Starém Smolivci při této příležitosti připravil 

ohňostroj, na který se mohli dostavit všichni z okolí.  

Klub se stal také oblíbeným 

místem našich fotbalistů. Chodí do 

něj oslavovat své výhry, ale také 

zapíjet prohry. Konají se zde 

veselé, ale i smutné akce. 

KUK je místem, kde se 

scházejí všichni přátelé. Všichni už 

si víkendy bez klubu nedokážeme 

představit, protože je to jediné 

místo, kde se můžeme v klidu sejít. 

Poděkování především Romanovi 

a jeho ženě Janě. 

KUK na vodě … 

Montování klimatizace a výmalba klubu … 

Párty na konci roku 2011 ve stylu filmových hvězd … 
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Pár slov od Romana: 

Interiér klubu jsi vymýšlel sám? 

Prvotní myšlenka vznikla u mojí ženy, 

která si tak na sebe upletla bič . Ke 

konečnému výsledku jsme se 

dopracovávali roky. 

Kdo ti to zde pomáhal předělat? 

Každý přiložil ruku k dílu. Nejvíce 

práce jsem udělal já a Kája Dražanů, 

ale třeba sedačku máme od Lucky 

Benešů, krb od pana Josefa Adámka 

z Mladého Smolivce, skleničky od 

Denisy Benešů a popelníky od Standy 

Procházky. Za tapetování vděčíme 

Janě a Lucce, který si s tím daly velkou 

práci. 

Co by měl náš čtenář určitě vědět? 

Rád bych prostřednictvím tohoto článku sdělil čtenářům, že KUK vznikl pouze za účelem 

posezení s přáteli a veškeré negativní reakce z okolí mě mrzí. Nikdo z mé rodiny nemá 

s klubem problém a já si veškeré náklady hradím sám.   

A pár hlášek od našich stálic:  

(v rozhovorech nejsou tiskové chyby, odpovědi jsou psány doslova) 

,,Mě to tady baví, protože jsem se zde stal Desperádem.“ 

,,All exklusive“ 

,,Někdy je to průser jako kr..a, nesnášíme pondělí.“ 

,,Můžeme si tu dělat co chceme bez hrůzných následků.“ 

,, Neska domů nejdem.“ 

Veronika Kubová 

Párty na konci roku 2010 ve stylu 30.let … 
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Kam na vysokou školu? 
1.část 

Po sepsání několika středních škol, se nám doslova nabídl úkol, sepsat i pár vysokých škol pro naše 

maturanty, ale spíše třeťáky středních škol. Samozřejmě vám nemůžeme zde vypsat všechny školy a 

všechny fakulty s katedrami, ale třeba vám alespoň trochu pomůžeme. Nebo se prostě jen podívejte, 

jak se studuje dnešním vysokoškolákům… 

Lukáš Straka 

Studuji na Západočeské univerzitě v Plzni, fakultu elektrotechnickou, obor aplikovaná 

elektrotechnika. Studovat na elektrotechnické fakultě jsem se rozhodl proto, že jsem chtěl 

pokračovat v oboru elektro. Přijímací zkoušky jsem nedělal. Západočeská univerzita má 11 

oborů, pokud se chcete dozvědět více koukněte na stránky školy. Protože jsem na této škole 

spokojen, tak ji mohu vřele doporučit ostatním. 

http://www.zcu.cz/ 

Veronika Kubová 

Studuji na VOŠ a SPŠE v Plzni, Koterovská 85. Rozhodla jsem se studovat, protože mě zaujal 
obor Marketing a možnost praxe, což na Vysokých školách neumožňují a hlavně proto, že mě 
nevzali na Pedagogickou fakultu. Přijímací zkoušky jsem nedělala, vzali mě podle průměru. 
Vyšší odborná škola má 4 obory. Marketing, Management dopravy, Stavebnictví a Informační 
a komunikační technologii. Se školou jsem hodně spokojena, protože se na mě vztahujou 
všechny středoškolské prázdniny + zkouškové období, takže mám spoustu volna. Navíc mám 
dva měsíce praxi ve 2. ročníku a ve 3. ročníku mám tři měsíce. Školu doporučuji všem, co mají 
zájem pořádně se naučit účetnictví, protože to je zde hodně těžké a spoustu lidí s ním má 
problémy. Ostatní předměty jsou zábavné, učitelé jsou fajn, a jídlo v jídelně vynikající. 
http://www.spse.pilsedu.cz/ 

Stanislav Krejčík 

Studuji na Západočeské univerzitě, fakultě Strojní v Plzni. Začal jsem zde studovat kvůli 
absolvování SPŠ Strojnické a tedy určité návaznosti a budoucímu uplatnění. Vždy mě zajímala 
fyzika a přírodní zákonitosti, mám rád výzvy. Přijímací zkoušky se nedělají, přijmou každého, 
ale platí, že pokud člověk nepracuje poctivě a s kouskem sebezapření, tak se tam ohřeje 
maximálně rok a ztratit rok života, je dle mého názoru velká daň. Na VŠ Strojní jsou pouze dva 
obory. BAKALÁŘSKÝ: titul Bc. Tímto oborem se vyhnete nejsložitějším předmětům, ale pokud 
byste chtěli dále pokračovat (2roky) a získat tím titul Ing. pak musíte právě tyto předměty 
dodělat. Prý je lehčí než obor druhý- MAGISTERSKÝ, který jsem si vybral já. Dle mého názoru, 
který jsem měl před studiem VŠ je jedno jestli máte předměty dodělávat nebo je mít rovnou, 
ale věřte mi, ve třetím ročníku vám dojde, v čem je ten zásadní rozdíl, mít a nebo nemít 
alespoň Bc... . Po dvou letech si vybíráte, která katedra vás nejvíce upoutala. Obory: 
Management, Materiály, Obrábění, Konstrukce energetických 
strojů a konstrukce. Vždy jsem chtěl něco navrhovat, 
počítat. Bavily mě mechanismy. Vybral jsem si 
proto Konstrukci dopravní a manipulační techniky. 
Se školou jsem spokojen velmi. Baví mě probíraná 
problematika, i když mi to často přijde velmi 
složité a těžké. Člověk na VŠ Strojní musí velmi 
často nebo úplně omezit zábavu a koníčky. 
Celkem často si člověk říká, jestli mu to vůbec 
stojí za to, ale pak se zase třeba něco povede a 
znovu se navrátí potřebný elán. Tato škola každého 
studenta od základu změní. Prakticky každodenní 
psychický nápor jde jen těžko snášet. Celé to vyvrcholí 
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zkouškovým obdobím. Někdy je velmi těžké zůstat „normální“  . Nechci raději nikomu nic 
doporučovat, protože vím, že to není jednoduchá škola a spoustě lidem vezme vítr z plachet 
během prvních čtyř měsíců. Rozhodně je fajn si říct, chci být strojní inženýr, ale poznal jsem 
spousty lidí, kteří byli šikovní, dva roky se snažili a stejně už dnes nestudují, protože to prostě 
nešlo. Snad bych jen mohl poradit, nedejte na dny otevřených dveří a na to, co vám tam 
povídají. Řeknou vám: ,,prvák je nejtěžší", najednou poznáte, že druhák je těžší a když uděláte 
horko-těžko druhák, tak couvnout a hodit vše za hlavu už nemůžete a zjistíte, že třeťák je 
vůbec nejtěžší a najednou dozadu už to nejde a dopředu taky ne  a pak nastane otázka: Co 
dál? - Bojovat, bojovat, bojovat. 
http://www.zcu.cz/ 

Radek Sloup 

Studuji na ČVUT Fakultu architektury, obor Architektura a urbanismus v Praze. Tuto školu 
jsem si vybral, protože mě architektura už od mala zajímala, mám rád kreativní práci a baví 
mě to. Na tuto školu jsem dělal přijímací zkoušky. V současné době máme 3 obory, které si 
můžete najít na stránkách naší školy. Na této škole jsme spokojený, jen nabídka práce v oboru 
není dostatečná. Tuto školu bych určitě rád doporučil, škola je to zajímavá a kvalitní, ale jak 
už jsem řekl, v současné době nenabízí trh práce dostatek uplatnění a práce není dobře 
ohodnocena. 
http://www.cvut.cz/ 

Michal Dolejší 

Studoval jsem na fakultě Elektrotechnické ZČU v bakalářské etapě, obor elektronika a 
telekomunikace. Tento obor mě zaujal a navíc jsem byl nadšený budovou fakulty při dni 
otevřených dveří. Přijímací zkoušky jsem díky dobrému prospěchu ze SŠ absolvovat nemusel, 
byly mi prominuty. Tato fakulta má opravdu mnoho oborů, více se můžete dozvědět na 
stránkách školy. Nyní jsem na ČVUT v magisterské etapě, obor Sítě elektronických 
komunikací. S oběma školami jsme spokojen, ale myslím si, že ČVUT je však na malinko vyšší 
úrovni. Doporučuji. 
http://www.cvut.cz/ 

Markéta Kubová 

Studuji Ústav umění a designu na Západočeské univerzitě v Plzni. Můj obor je fashion design. 
Tento obor jsem si vybrala z prostého důvodu. Na střední škole jsem studovala stejný obor a 
móda mě odmalička zajímá. Je to velice zajímavá, ale také těžká práce. Jsou zde velice 
kreativní obory, ale to s sebou přináší i velkou dřinu a starost. Na naší škole je možné 
studovat tyto bakalářské obory: Mediální a didaktická ilustrace, Grafický design, Knižní vazba, 
Animovaná tvorba, Produktový design, Průmyslový design, Design kovu a šperku, Fashion 
design, Keramický design, Multimediální design, Multimédia, Meziprostředkové dialogy, 
Prostorová tvorba. A magisterské obory: Intermediální tvorba, Sochařství, Design kovu a 
šperku, Fashion design, Ilustrace, Grafický design, Keramický design. Všichni studenti jsou do 
umění či designu velice ponoření, protože kdyby je jejich obor nezajímal, tak by nebyli 
schopni vystudovat. Každý z nás se musí zajímat o nejnovější trendy, sledovat nové výstavy, 
atd. Určitě bych náš Ústav umění a designu doporučila všem koho zajímavá tohle odvětví a 
mají trpělivost. Nejsou zde těžké učební plány, ale hodně času a i peněz zabere navrhování a 
semestrální práce. Škola nám sice dotuje některé pomůcky, ale je jich jen pár. Většinu věcí si 
platí student sám, u našeho oboru to jsou látky, nitě, modelky, fotografové, portfolia, papíry a 
kreslící potřeby. Ale i přesto ráda doporučím mou školu budoucím zájemcům, stačí jen do 
posledního listopadu zaslat přihlášky, poté odevzdat domácí práce a pak když budete vybrání 
a absolvujete třídenní talentové zkoušky, možná budete vybrán. Jak snadné.      
http://www.uud.zcu.cz/  

http://www.cvut.cz/
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*** 

Do počítačové 

prodejny přijde 

atraktivní mladík a 

ptá se mladé 

prodavačky: 

„Slečno, máte 

nejnovější 

aktualizaci tohoto 

antivirového 

programu?“ „Ne, 

bohužel ne.“ „ A 

máte ten speciální 

čisticí prostředek 

na monitor?“ „Ne.“ 

„A máte nějaký 

zásobník na 

diskety?“ „Ani to 

ne.“ „A máte po 

pracovní době 

trochu času?“ 

usměje se mladík. 

„Ano,“ odpoví 

prodavačka 

polichoceně. „Tak 

tu zůstaňte trochu 

déle a napište na 

to všechno 

objednávku.“ 

*** 

 

Tajenka zveřejněna v příštím čísle. 

 

 Žena přiběhne na 

policii. „Ukradli mi 

tašku, plody 

celodenní dřiny jsou 

pryč.“ Policista: „A 

copak jste tam měla, 

paní?“ „Čtyřiadvacet 

peněženek a šest 

snubních prstýnků!“ 

 

Mladík obchází v 

domě nájemníky: 

„Promiňte, prosím, 

vybírám dobrovolné 

příspěvky na novou 

plovárnu.“ „Ale jistě, 

hned vám přinesu 

kbelík vody.“ 

 

Petříkův tatínek zaklepe u souseda: „Tak jak sousede, už 

jste udělal synovi úkol z matematiky?“ „Ano.“ „A nedal 

byste mi ho, prosím opsat?“ 

 Policista při dopravní kontrole stopuje motocykl, který 

jede ve vesnici 120km/h. Vehementně mává, ale 

motocykl kolem jen proletí. Místo toho zastaví automobil. 

Policista se jde omluvit, že znamení nebylo na něj. Jen co 

přijde k okénku, řidič začne: „Víte já si zrovna dnes 

zapomněl papíry doma.“ Nato jeho žena vedle: „Pane 

policajt, neposlouchejte ho. Když je nalitej, neví, co říká!“ 

V tom děda ze zadu: „Já vám říkal, že nás v tom kradeným 

autě chytí.“ Z kufru vyleze bába: „Už jsme za hranicema...? 
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VÝROČNÍ VALNÉ HROMADY NAŠICH SBORŮ 

DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 

Výroční valná hromada SDH Radošice 

 Valnou hromadu uspořádali hasiči z Radošic v pátek 20. ledna v radošické hospůdce. 

Začátek schůze byl naplánován na sedmou hodinu večerní. 

 Úvodního slova se ujal pan Šmolík, který sdělil celý program schůze. Uvítal delegáty 

z hasičského sboru Starý Smolivec a zvlášť uvítal místostarostu pana Spoura. Zvolila se návrhová 

komise a pokračovalo v programu. Slyšeli jsme zprávu o hospodaření z úst paní Vávrové, která je 

pokladníkem sboru. Sbor také popřál svým jubilantům, kteří dostali balíky plné pochutin a 

dobrot. Sbor také řešil problém zvýšení poplatků. Jednohlasně se odsouhlasilo zvýšení ze sta na 

sto padesát korun, přičemž padesát korun zůstane sboru a stovka se odvede.  Jako na každé 

schůzi, tak i tady se podávalo občerstvení, jenom to nebyl klasický guláš, ale knedlo – vepřo - 

zelo. K poslechu hrál harmonikář pan Miloš. V pozdních hodinách hrál i k tanci na stolech. Celá 

schůze probíhala ve skvělé náladě. 

 Už nezbývá než zas jen popřát minimum zásahů, a když už nějaké, tak ty, kde nejde o 

životy a velké hmotné ztráty.  

 

Výroční valná hromada SDH Mladý Smolivec 

V Mladém Smolivci se valná hromada konala 20. ledna. Vše začalo okolo 18. hodiny.  

Nejprve si vzal slovo pan Vladimír Spour a všechny nás mile přivítal. Poté předal slovo 

starostovi mladosmoliveckých hasičů – panu Bohuslavu Černému, který nám shrnul předešlý 

rok. Následovala volba návrhové komise, zpráva o činnosti SDH za rok 2011, zpráva o finančním 

hospodaření SDH za rok 2011, zpráva kontrolní revizní rady SDH, plán činnosti SDH na rok 

2012, volba delegátů na Výroční valnou hromadu Okrsku Mladého Smolivce, diskuse, usnesení a 

závěr. No a potom už dlouho očekávané občerstvení, gulášek a volná zábava. K 

poslechu nám hrála skupina MINIMAX. Tedy alespoň její část. Pro 

mladosmolivecké Naděje (hasičské děti), jak nás nazval pan starosta Černý, 

byly připraveny také zmrzlinové poháry, které jsme bez odmlouvání 

slupli jako malinu. Pro zpestření večerní zábavy se v zasedací 

místnosti utvořil skromný taneční parket, kde jsme vesele a 

vytrvale tančili valčík a polku (dokonce i tango).  Dokonce jsme 

si vyzkoušeli i hru na bicí, z čehož přítomní hasiči nebyli moc 

nadšení. V časných ranních hodinách, kdy zde zůstali jen ti 

nejvytrvalejší a po odjezdu skupiny MINIMAX se hasiči přesunuli 

dolů do výčepu, kde dále sdíleli své nadšení pro hasičinu a probírali 

následující rok. Jako účastník této akce mohu v klidu říct, že 

se mladosmolivecká valná hromada opravdu povedla. 
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Výroční valná hromada SDH Starý Smolivec 

Výroční valná hromada SDH Starý Smolivec se konala ve v hostinci na Zámečku 13. ledna. 

Plánovaný začátek v osmé hodině večerní. 

Před zahájením schůze všichni debatovali a povídali. Ve výčepu bylo příjemné teplo 

a vždy natočené pivo na stole. O čepování a roznos piva se staral Roman Karlík ml. a Pavel 

Panýrek ml. Svoji návštěvou nás poctila i starostka obce Eva Kubová, které se na schůzi velice 

líbilo.  

Při zahájení přednesl program schůze jednatel SDH St. Smolivec pan Slavíček. Přivítali 

jsme delegáty z SDH Radošice, následovala volba návrhové komise. Vyslechli jsme si zprávu o 

hospodaření sboru a také několik slov od starosty sboru, který se věnoval nejvíce třem tématům. 

Prvním je samozřejmě naše nová hasičárna, která toho má ještě dost před sebou. Při té 

příležitosti byla vyzvána i paní starostka, aby se též vyjádřila. Druhým prodiskutovávaným 

problémem, bylo zvýšení placení ročních poplatků každého člena. Doposud se vybíralo od 

každého člena sto korun. Jedna polovina zůstávala sboru a druhá se odváděla na vyšší místa. Náš 

spolek se s tím vypořádal po svém. Proti tomuto řešení nebyl nikdo proti. Dále se starosta pan 

Panýrek věnoval neustálým krádežím železného šrotu. Při této příležitosti byl předán řád Zlaté 

pokličky paní Jitce Panýrkové za ochranu šrotu. Neváhala použít vybavení své kuchyně na jeho 

ochranu. S řádem je spojena finanční poukázka na dovybavení vrhačského náčiní. Podával se 

gulášek s chlebem, který připravil pan Tůma. Snad jediným mínusem na celé schůzi bylo 

zajištění muziky. Byl pozván harmonikář, ale z nejistých důvodů se nedostavil, a proto jsme šli 

s dobou a pouštěli si vybrané písně z notebooku. Nezklamal ani místní kytarista pan Krejnický, 

který sem tam jednu písničku taky zahrál. 

Jakožto začínající hasič nemohu posoudit, jak probíhaly schůze předešlé, ale myslím si, že 

tuto schůzi lze považovat za vydařenou. Tak v novém roce všechno dobré a co nejméně zásahů. 

Závěrem bychom chtěli popřát všem našim hasičským sborům v tomto roce hodně štěstí 

a zdaru a málo (nejlépe žádné) požáry. Budeme se těšit na hasičském cvičení v Budislavicích 

26. května 2012. Hasičině zdar. 

Karolína Černá, Jiří Krejčík 

Události v měsíci únoru a březnu 
Výroční valná hromada okrsku Mladý Smolivec v Budislavicích    10.2. 

Masopustní průvod Starý Smolivec, Radošice, Budislavice    18.2. 

Fialkový bál Radošice   24.2. 

Hasičský bál Budislavice    25.2. 

Oslava MDŽ ve Starém Smolivci    10.3. 

Josefovská zábava ve Starém Smolivci    17.3. 

Zahájení jarní fotbalové sezóny    24.3. 

Maškarní bál Dožice    24.3. 
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Tradiční součástí našeho měsíčníků se staly dotazníky, na které 

odpovídali naši fotbalisti, muži z ÁČKA a BÉČKA. Muži došli, a proto si 

Veronika Kubová vzala na paškál naše nejmladší fotbalisty – žáky. 

Jméno a příjmení:  Tomáš Nesveda 

Věk:  11 let 

Bydliště:  Starý Smolivec 115 

Číslo dresu:  10 

Týmová pozice:  levý útočník 

Jaké je tvoje oblíbené jídlo?  

Klobása ze hřiště :D 

Jaký je tvůj oblíbený předmět ve škole?  

Žádný…nejradši bych zaspával  

Koho považuješ za nejlepšího 

starosmoliveckého hráče?  

Standa, Standa a pan trenér ,,Áčka,, :D a já 

Kdo je tvůj vzor ve fotbale?  

Cristiano  Ronaldo, Neymar 

Kdybys mohl být zvíře, tak jaké by to 

bylo?  

Krtek na smoliveckým hřišti :D 

Které místo ve Smolivci máš nejradši?  

Fotbalový plácek a můj pokoj 

Čím by ses chtěl živit do budoucna?  

Policejní komando  

Který sport bys chtěl někdy zkusit? 

 Hokej

Jméno a příjmení:  Michaela Nesvedová 

Věk:  15 let  

Bydliště:  Starý Smolivec 115 

Číslo dresu:  7 

Týmová pozice:  střední nebo krajní 

 záložnice 

Jaké je tvoje oblíbené jídlo? 

svíčková s knedlíkem  

Jaký je tvůj oblíbený předmět ve škole? 

Tělesná výchova 

Koho považuješ za nejlepšího 

starosmoliveckého hráče? 

Těžko říct…všichni jsou nejlepší  

Kdo je tvůj vzor ve fotbale? 

Sergio Ramos a Lionel Messi  

Kdybys mohla být zvíře, tak jaké by to 

bylo? 

Hello Kitty 

Které místo ve Smolivci máš nejradši? 

Fotbalový hřiště  

Čím by ses chtěla živit do budoucna? 

Trenérkou nějakého fotbalového týmu  

Který sport bys chtěla někdy zkusit? 

Gaučink :D 

 

 

Členové redakčního týmu: 

Karolína Černá, Aneta Slavíčková, Veronika 

Straková, Jiří Krejčík, Veronika Kubová 


